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Närvarande: Ingmar Ögren, Göran Bylund, Kicki Svärd, Lasse Petersson, Elin Griff, Niklas Bergman, 
Annica Andersson

1- Hastighetsmätningen 
Mätningen visar att få kör över 15 km för fort genom byn. Styrelsen anser därför 
att det inte lönar sig att försöka använda denna mätning som argument för 
hastighetssänkning. Förslag att vi likt Söderbykarl sätter upp positivt laddade skyltar 
istället. David Griff har ritat på förslag till typ av vindflöjel av person i naturlig storlek 
som tex. rör på armarna.  Skulle kunna ha flera i byn som står på privat mark och som 
respektive markägare är ansvarig för och målar efter egen smak. Tar upp detta på 
årsmötet.

2- Busskuren 
Ingmar Ö har kollat upp och det kostar minst en tusenlapp i byggnadslov att 
flytta busskuren.  Varför eg? Klassas den inte som friggebodsstorlek! Är det värt 
kostnaden? Kanske flytta den ändå och ändra tillbaka om vi blir tillsagda? Ta upp 
detta på årsmötet.

3- Ekonomin 
Pär har mailat en framställning av det ekonomiska läget. Vi ligger minus i år men 
plus sedan tidigare. Pär får redovisa närmre på årsmötet. Förslag från styrelsen att 
vi höjer tillbaka byavgiften till 150 kr som det har varit tidigare. Ytterligare förslag 
att vägavgiften höjs med 200 kr så att större åtgärder kan göras på vägen. Sen kan ju 
alltid avgiften sänkas igen. 
Kassören önskar att studiecirkeln har eget konto. Britt-Inger skall fixa det.  

4- Gamla vägen
Missnöjda med plogningen och kostnaden samt redovisningen av kostnaden för 
detta. Förslag sedan tidigare att byta plogare! Bylund kollar med de två andra som 
finns på förslag. Behövs göras några större åtgärder på vägen. Bylund redovisar på 
årsmötet. 

5- Båtplats 
Lasse P har gjort en förteckning över vilka platser som finns och vem som har vilket 
plats. Denna kommer sättas upp vid båtplatsen. Lediga platser finns. 

6- Stadgarna
Extramöte i höst för att se över stadgarna . Finns många saker som är oklara och 
andra saker vi skulle vilja ändra på. Förslaget är att vi har ett möte där vi skriver om 
stadgarna och att det sedan mailas ut till hela byalaget för påseende inför nästa 
stämma. (Duger vårstämman eller måste det vara årsmötet?) 
Stadgeändring för badkommittén behövs göras som påpekats på vårstämman. 
Badkommitén har förslag på hur detta skall se ut. Elin kontaktar Margret om att göra 
skriftligt förslag att dela ut på mötet! 
Fyllnadsval av Bo Gunnare behövs göras på årsmötet. 



Kommittén önskar fortsätta med frivilliga bidrag förutom bidrag från bykassan. 
Sand fyllas på minst vart annat år och detta kostar ca.3000 kr per gång. Enligt flera 
skulle man kunna använda sk ”bredbandare” som ”skrapar av” botten och ev. 
kommer då botten så småningom att naturligt täckas av sand som det tydligen finns 
gott om i viken? Badgruppen får i uppdrag att kolla upp. 

7- Valberedningen – 
Vi har fått uppgift att allt är klart och kommer presenteras på mötet.

8- Hemsidan 
Annica A tar över skötseln av sidan. På extramötet för stadgarna kan vi också 
diskutera vad vi vill göra med hemsidan. 

9- Vassklippning 
På vårstämman beslutades att den skall säljas men inte vem som skall göra det. 
Sälja den på Blocket helt enkelt? Styrelsens förslag är att kassör Pär tar tag i saken? 
Eftersom Pär inte närvarande får detta tas upp igen senare.

10- Höststädning 
Blir i år 24/9. Påtala detta på årsmötet!

11- Årsmötet 
Ingmar och Elin mailar varandra om övriga frågor som skall in på dagordningen. 

Elin Griff Ingmar Ögren
Sekreterare ordförande


